

## **Verslag van de algemene ledenvergadering van IJ.V.C. gehouden op 17 november 2023**

### **Opening:**

Voorzitter Franke Doting opent de vergadering en heet de aanwezige leden van harte welkom. Na het welkomstwoord volgt de vaststelling van de agenda.

### **Ingekomen stukken en mededelingen:**

Arendje Bergstra, Douwe Reitsma, Brian Bruggekamp en Pieter Kor Spoelstra hebben zich afgemeld voor de vergadering.

De gemeente heeft een brief naar IJVC gestuurd waarin wordt medegedeeld dat er een positief advies is om de kunstgrasvelden in de regio Sudwest Fryslan te behouden. Hierover wordt binnenkort in de gemeenteraad een definitief besluit genomen.

Hein Quarré stopt per 1 december als voorzitter van de JC, Joke Muizelaar neemt de functie van Hein over. Het algemeen bestuur heeft de beslissing genomen om de jeugdtrainers geen vergoeding meer toe te kennen i.v.m. de te hoge kosten hiervan.

Het algemeen bestuur stelt voor om een kledingfonds in te voeren voor alle spelers van YVC. De reden hiervoor is dat de kosten van de kleding te hoog worden. Voorgesteld wordt dat iedere speler 15 euro per jaar moet gaan bijdragen aan dit fonds. Dit zal volgend seizoen ingaan.

### **Notulen 2022:**

Franke leest de notulen voor.

Er zijn er geen vragen/opmerkingen en de notulen worden vastgesteld.

### **Verslag jeugdcommissie:**

Er zijn geen vragen of opmerkingen.

### **Verslag TC:**

Er wordt medegedeeld dat de uitslag tussen IJVC2 en Oudega niet 13-0 is geworden maar 11-1, verder zijn er geen vragen of opmerkingen.

### **Jaarverslag IJVC seizoen 2021-2022:**

Joke Muizelaar meldt dat de samenwerking tussen Blauwhuis en IJVC weer soepel verloopt, er zijn geen vragen of opmerkingen meer.

### **Verslag sponsorcommissie:**

Pieter vraagt hoe de publieke tribune er uit gaat zien. Er wordt hem medegedeeld dat dit waarschijnlijk een zeecontainer gaat worden op wielen.

Ook komt er een vraag of het mogelijk is dat de 2<sup>de</sup> en 3<sup>de</sup> teams via sponsoring nieuwe tassen kunnen krijgen. Joke gaat eerst de staat van de tassen bekijken en kijkt dan wat er nodig is. Verder zijn er geen vragen of opmerkingen.

### **Financieel verslag:**

Penningmeester Yvonne licht de financiële stukken nader toe.

Het jaar is afgesloten met een positief resultaat van 1338 euro.

Vragen:

- Patrick Jagroep wil weten hoeveel spelers dit seizoen gebruik maken van de auto om uit Groningen te komen. Dit zijn nog drie spelers.
- Mietje vraagt waarom er geen inkomsten meer zijn uit de bestuurskamer. Er mogen geen consumpties meer worden verkocht in de bestuurskamer vanuit de gemeente.

- Mietje vraagt waarom er voor het seizoen 23 -24 een negatief saldo van 12.771 euro wordt verwacht. Yvonne deelt mede dat dit vooral wordt veroorzaakt door de verbouwing van de bestuurskamer, de aanschaf van nieuwe ballen en door de hogere kosten van de nieuwe trainer.
- Rudy Bosma stelt voor om meer acties te gaan organiseren om meer inkomsten te genereren. Verder verwacht hij meer inzet van de leden om hier aan mee te doen.
- Gerrit Jan stelt voor dat de jeugdleden minder moeten bijdragen aan het kledingfonds. Hier wordt door het bestuur naar gekeken.
- Jantina van Dalen vraagt of de jaarlijkse verhoging van de contributie niet hoger kan dan het percentage van de inflatie. Het bestuur vindt dit geen goed idee.
- Er wordt gevraagd of er niet met nummers op de kleding kan worden gewerkt om spelers persoonlijk verantwoordelijk te stellen voor vermissing van kledingstukken. Rick, Jorrit en Pieter stellen voor om hier naar te gaan kijken.
- De contributieverhoging met het percentage van de jaarlijkse inflatie wordt door de leden goedgekeurd.
- De leden stemmen in met het voorstel dat m.i.v. het nieuwe seizoen er een kledingfonds komt. De bedragen voor de senioren en de jeugdleden moeten nog worden vastgesteld maar zullen +/- 15 euro zijn.

#### **Verslag kascommissie:**

Namens de kascommissie geeft Johan Boorsma aan dat Yvonne alles prima voor elkaar heeft. Alles klopt derhalve wordt er decharge verleend aan Yvonne.

#### **Benoeming kascommissie:**

Johan Boorsma stopt met de kascommissie en wordt vervangen door Patrick Jagroep. Gerrit Jan Muizelaar blijft als financieel specialist het financieel jaarverslag controleren.

#### **Rondvraag:**

- Jeroen stelt voor dat de communicatie vanuit het bestuur naar de leden toe tijdens het organiseren van acties beter en duidelijker moet worden. Het bestuur is het hier mee eens.
- Rudy stelt voor om een soort marktplaats site binnen IJVC op te richten waarbij de jeugdleden hun oude voetbalschoenen kunnen aanbieden. Dit om de kosten voor ouders zo laag mogelijk te kunnen houden. Tevens stelt hij voor om een app groep te starten voor alle jeugdtrainers.
- Er wordt geklaagd dat de douches in de kleedkamers waardeloos zijn. Het bestuur is het hier mee eens en zal de gemeente hiervan op de hoogte stellen.
- Jan Willem vindt dat er te weinig vrijwilligers zijn binnen IJVC. Het bestuur zegt toe dat er een plan van aanpak komt om dit probleem op te lossen. Als het plan klaar is, wordt er een vergadering voor de leden georganiseerd om precies uit te leggen wat de werkzaamheden binnen bepaalde functies precies inhouden.
- P.J. stelt voor om wedstrijdjes te organiseren tussen de jeugdspelers van een team en hun ouders. Na afloop van zo'n wedstrijdje zou het een goed moment zijn om de ouders te informeren / vragen over opstaande functies binnen de vereniging.
- Joke bedankt namens alle jeugdspelers de senioren die zich inzetten bij het begeleiden van de jeugdteams.

Voor de rest zijn er geen vragen en Franke sluit de vergadering.